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ZAPISNIK 

S 37.  SJEDNICE VMO BRAŠĆINE-PULAC 
 

 37.  sjednica VMO Brašćine-Pulac održana  22. siječnja 2014.(srijeda) godine ,s početkom u 
16,00 sati  
 
Sjednici su bili nazočni:  
1. Josip Rupčić, predsjednik VMO 
2. Ksenija Marojević Velčić, zamjenica predsjednika VMO 
3. Teo Božanić, član VMO 
4. Valić Franjo,član VMO  
5. Ivana Prpić, tajnik MO 
 

 

Sjednici nisu bili nazočni:  
 
6. Jordan Ante, član VMO 
 
 
Usvajanje zapisnika sa 36. sjednice VMO Brašćine-Pulac 
� Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 
 

1. Usvajanje Izvještaja o radu Vijeća MO za 2013. godinu 
2. Komunalna problematika na terenu Mjesnog odbora 

(vodovod i kanalizacija u Ulici Internacionalnih brigada i drenovski put, hupseri na 
igralištu OŠ Belvedere) 

3. Izvještaj o održanom Memorijalnom turniru Zvonimir Škerl 
4. Razno 
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Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 
Ad.1 
  Predsjednik je podnio Izvještaj o radu Vijeća MO za 2013. godinu (u prilogu )  

Vijeće  jednoglasno prihvaća Izvještaj. 
 
 

 
Ad.2 
.. Predsjednik upoznao vijećnike o radovima  koji se odvijaju na terenu Mjesnog odbora,  
 
Radovi od strane VIK-a u Ulici Drenovski put i Internacionalnih brigada se nastavljaju sa drugim 
izvoñačima Dino Kop koji je preuzeo od Slavuja, te bi se trebali završiti u svibnju 2014. godine 
 
 
Vijeće prihvaća informaciju 
 
 
 
 
 
Ad.3 
 
Predsjednik upoznao vijećnike sa održanim Memorijalnim turnirom koji se održao 18. i 19. siječnja 
2013. godine u dvorani Dinko Lukarić, te izrazio zadovoljstvo o održanom turniru i njegovoj tradiciji. 
Ovogodišnji, 22.memorijalni turnira "Zvonimir Škerl" igrao se u dvije kategorije, veterani i mlañi 
kadeti. U obje konkurencije nastupilo je po šest ekipa. Subota je bila rezervirana za veterane, dok 
su u nedjelju snage odmjerili mlañi kadeti. 
Veteranski turnir okupio je igrače iz gotovo svih riječkih klubova. Bilo je zadovoljstvo vidjeti na 
okupu sve te dečke od kojih je većina bila suigračima ili rivalima našeg Škerota u čiju su čast i 
nastupili.  
Nakon napetih utakmica po skupinama igralo se je za plasman. U utakmici za treće mjesto 
"Kvarner" je bio bolji od ekipe sastavljene od riječkih sudaca. Rezultat je bio 9:8. Finale je donijelo 
susret "Zameta" i "Trsata". Iako su zamećani slovili kao favoriti, dečki iz "Trsata" pomrsili su im 
račune i zasluženo slavili rezultatom 11:10. 
U nedjelju je bio dan za mlañe kadete. Ove je godine turnir imao i meñunarodni karakter jer su 
ugostili ekipu "Celje pivovarna Laško", prvake Slovenije. Osim njih, nastupili su i branitelji naslova 
"Zamet", "ZG Dubrava", "Croatia osiguranje", prvaci Hrvatske "Karlovac" i  ekipa "Kozale".  
 
Vijeće  jednoglasno prihvaća Izvještaj o održanom turniru. 
 
 
 
Ad.4 

-  Predsjednik upoznao vijećnike o pristiglom dopisu od stanara Ulice  Drenovski put br.2a, a 
vezano za problematiku prometovanja u navedenoj Ulici, te prijedlog za postavljanje  
ležećih policajaca i preusmjeravanje autobusa linije br.4. 

 
Vijeće smatra da se  zahtjev proslijedi nadležnim službama na rješavanje. 
 
 

- Predsjednik upoznao vijećnike sa odgovorom Rijekaprometa a vezano za razmatranje 
lokacije za okretište mini busa linije broj 4A u smjeru Sveta Katarina, gdje su odgovorili da 
je vlasnik čestice Republika Hrvatska, te preporukom  gospoñe Brdar koja radi u Gradu 
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Rijeka savjetuje da je preocedura dugotrajna u ishodovanju prava služnosti uz vrlo 
neizvjestan ishod sa pozitivnim rezulatatom. 

 
 
Vijeće smatra da je potrebno sazvati sastanak sa predstavnicima Autotroleja i 
Rijekaprometa u prisutnosti grañana na navedenoj lokaciji, te upoznati grañane o medije sa 
novonastalom situacijom. 
 

- zamjenica predsjednika gospoña Ksenija Velčić je upoznala vijećnike sa slijedećom 
problematikom:  

 nakon nedavnih orkanskih naleta bure nastala su silna oštećenja u šumi od Svete Katarine do 
gornjeg Pulca, pa uslijed toga smatram za potrebno slijedeće: 

1. zahtijevati od Šumarije sanaciju i uklanjanje oštećenih i porušenih stabala  
2. zahtijevati postavljanje drvenih oznaka na nekoliko lokacija u šumi  o zabrani bacanja 

smeća te potrebi očuvanja šume  
3. zahtijevati od Šumarije mogućnost pošumljavanja ogoljenih dijelova šume autohtonim 

stablašicama 
4. postoji velika potreba za postavljanjem adekvatnih kanti za smeće (u obliku bačvi) duž 

cijele dionice šetnice Katarina-Pulac-Veli vrh 
 
Vijeće jednoglasno prihvaća prijedlog 
 
Sjednica je završila  u  18,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu 
samoupravu: 

Predsjednik VMO Brašćine-Pulac 
 

Ivana Prpić Josip Rupčić 
 
 

 

 


